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VERSLAG 
 

VERGADERING COMMISSIE 3 
 

VAN DINSDAG 22 juni 2021 te 19:30 uur 
 

digitaal 

 
 
 

 
Aanwezig: Persegael Kurt  - voorzitter 
Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Janssen Kevin, Grooten Eddy, 
Eric Vos, Voordeckers Bart, Schafraet Wout - raadsleden 
Wittebolle Astrid, Van Otten Jan - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Roes Peter - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Guy Van Litsenborg – raadslid in vervanging van Peter Roes, 
Luc Debondt, Rudy Elst, Jan Van Steenbergen – raadsleden, 
Anke Hendrickx – wnd financieel directeur, 
Hild Peeters – kinderopvang, 
Dieter Pelckmans – dienst jeugd, 
Ben Croon – manager beleving, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd 
 
Engagementsverklaring calamiteitennetwerk 
Aan de hand van een ppt (zie bijkage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
 
Algemene Vergadering JeP vzw 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Dieter Pelckmans en Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
Eric Vos verwijst naar het bufferfonds voor lokalen en vraagt of er bepaalde projecten in de stijgers staan. 

Dit jaar zijn er al investeringenvoor ongeveer 150.000 euro. 
Eric Vos vindt het alleszins nuttig om op te volgen en vraagt om er einde van het jaar nog eens op terug te 
komen. 
 
Algemene Vergadering Kinderopvang vzw 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Hild Peeters en Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 
Subsidiereglement stedelijk herstelfonds vrijetijdssector 2021 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ben Croon toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers is van mening dat in september het duidelijk zal worden hoe de opstart bij de verschillende 
verenigingen zal verlopen en vraagt om in oktober – november dit terug te bekijken op een commissie. Voor hem 
is snel ingrijpen belangrijk om het voortbestaan van verenigingen te kunnen garanderen 

Schepen Astrid Wittebolle wil dit zeker doen en voegt er aan toe dat de diensten dicht genoeg bij de 
verenigingen staan om tijdig kennis te krijgen van eventuele noden. 
Schepen Jan Van Otten sluit zich hierbij aan en dankt, samen met schepen Astrid Wittebolle, iedereen 
voor de hulp. 

Bart Voordeckers sluit zich graag aan bij deze dank en wijst er op dat Turnhout zich hard heeft ingezet. 
 
Vraag van raadslid Bart Voordeckers: 
Start van de Ronde van België 
Ik vond de organisatie ervan ongelooflijk chaotisch en onduidelijk naar het publiek toe. Mensen werden 
gevraagd om vanop de terrassen te volgen, alleen werd het podium vakkundig afgeschermd door 
ploegbussen. Vanop de terrassen was er bijgevolg niks te zien. Als gevolg daarvan stonden de 
supporters opeengetroept op die plaatsjes waar er wel een minimale zichtbaarheid was. Bovendien was 
het voor bezoekers zeer onduidelijk hoe je nu eigenlijk rond het parcours kon bewegen.  
Ik begrijp dat de covid-regels het allemaal niet eenvoudiger maakten, maar dit was echt niet zoals het 
hoort. En zeker geen goede repetitie voor de grote start in 2024. 
Raadslid Bart Voordeckers verontschuldigt zich voor het nogal cru opstellen van deze vraag. 

https://www.turnhout.be
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Schepen Jan Van Otten geeft in het kort weer dat vooraf duidelijk was gesteld dat renners en publiek duidelijk 
gescheiden moesten blijven. Alle medewerkers en politie hebben er alles aan gedaan om de gemaakte afspraken 
zo goed mogelijk op te volgen. De UCI commissaris heeft nadien zijn dank overgemaakt aan de burgemeester 
voor de goede samenwerking. Ook de politie heeft een mail gestuurd om te danken voor de goede 
samenwerking. 
Bart Voordeckers verduidelijkt dat bij hem de plaats van het podium, waardoor de voorstelling van de renners zo 
goed als niet te zien was, in het verkeerd keelgat was geschoten. Hij had het gevoel dat hij eerder naar een radio 
zat te luisteren. 
Jan Van Otten deelt mee dat de Stad deze organisatie zelf niet in de hand had. 
Bart Voordeckers is ook van mening dat het duidelijker moet kunnen waar men naartoe mag wanneer men de 
Markt op komt. Hij hoopt dat de corona in 2024 volledig weg zal zijn en dat er heel wat supporters kunnen 
aanwezig zijn, maar dan moet een duidelijke bewegwijzering aangebracht worden en zullen stewards niet 
volstaan. 
Eric Vos meldt dat op een bepaalde plaats nadars zeer gevaarlijk stonden waardoor voetgangers op de rijbaan 
moesten gaan. 
Guy Van Litsenborg treedt de schepen bij dat de regels bepaald worden door het UCI en de Stad gedaan heeft 
wat het UCI had gevraagd. 
 
Bart Voordeckers had op commissie 2 verwezen naar het mentaal welzijn van jongeren in deze coronatijd. Zijn 
voorstel was om bij het einde van de corona-maatregelen iets te organiseren voor jongeren waardoor duidelijk 
werd dat zij terug jong mogen zijn. Schepen Kelly Verheyen ging dit doorgeven aan schepen Jan Van Otten. 
Schepen Jan Van Otten weet dat begin september een groep jongeren in de Parkwijk een festivalletje willen 
organiseren. Hij stelt voor om eens te polsen om dit als startmoment voor de na-corona-periode kan 
georganiseerd worden. 
Bart Voordeckers vindt dit een goed idee. Het zou een positieve boodschap zijn naar jongeren toe die heel de 
coronaperiode de maatregelen goed hebben nageleefd. 
Kevin Janssen begrijpt niet dat men een festival zou organiseren begin september terwijl de regeling voor de 
terassen al zeker tot oktober zouden aangehouden blijven.  
Voorzitter Kurt Persegael verduidelijkt dat iets organiseren kan indien de regels het toelaten. 
Kevin Janssen verduidelijkt dat hij niet tegen een dergelijk initiatief isn maar de ene wel en de andere niet, dat 
kan voor hem niet. Hij heeft ook een aanvraag gedaan voor een activiteit, maar kreeg geen toelating. 
Voorzitter Kurt Persegael sluit dit punt en verduidelijkt dat de maatregelen zullen moeten uitwijzen wat kan en wat 
niet en wanneer iets zal kunnen. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Schepen Jan Van Otten deelt mee dat het beheersorgaan voor sportinfrastuctuur op de commissie van 
september zal geagendeerd worden. 
 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 


